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PROTOKÓŁ NR X/16 

sesji Rady Powiatu w Goleniowie 
odbytej w dniu 18 lutego 2016 r.  

 
 
Obrady rozpoczęto o godz. 1300, zakończono o godz. 1710 

 
I. Obecność 
 
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych. 
Obecność na sesji w chwili otwarcia obrad – 18 radnych. 
Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.  
W sesji udział wzięli: Anna Stępień-Buryszek – Sekretarz Powiatu, Zbigniew Mazur – 
Skarbnik Powiatu i Andrzej Siwy – etatowy Członek Zarządu  
dyrektorzy wydziałów Starostwa Powiatowego. 
Ponadto w sesji udział wzięli dyrektorzy wydziałów Starostwa Powiatowego, 
kierownicy jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni goście.  
 
II. Porządek dzienny posiedzenia po uzupełnieniu. 
 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę, 
c) przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 17 grudnia 2016 r. 

2. Przyjęcie sprawozdania z średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach  
i placówkach prowadzonych przez Powiat Goleniowski. 
a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
b) stanowiska Komisji. 

3. Sprawozdanie ze współpracy Powiatu Goleniowskiego z organizacjami 
pozarządowymi za rok 2015. 

a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
b) stanowiska Komisji. 

4. Przyjęcie Sprawozdania Starosty Goleniowskiego z działalności Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku w roku 2015.  

5. Podjęcie uchwał w sprawach:  
a) uchwalenia Statutu Powiatu Goleniowskiego, 
b) ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Goleniowskiego, 
c) zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej w Goleniowie wchodzącej w skład Zespołu 

Szkół nr 1 w Goleniowie,  
d) likwidacji Liceum Ogólnokształcącego w Maszewie wchodzącego w skład Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych w Maszewie, likwidacji Technikum Nr 1 w Maszewie 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Maszewie oraz 
rozwiązania Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Maszewie,  

e) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości drogowych pomiędzy Powiatem 
Goleniowskim a Województwem Zachodniopomorskim, 

f) wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic administracyjnych pomiędzy Powiatem 
Goleniowskim a Gminą Miastem Szczecin, 

g) udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowogard na realizację zadania 
inwestycyjnego pn.: „Budowa drogi gminnej, dojazdowej do obszaru 
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inwestycyjnego w obrębie Wojcieszyn-Miętno”, w ramach programu wieloletniego 
pn.: „Program rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 
2016-2019”,  

h) udzielenia pomocy finansowej Gminie Maszewo na realizację zadania 
inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Sokolniki”  
w ramach programu wieloletniego pn.: „Program rozwoju gminnej i powiatowej 
infrastruktury drogowej na lata 2016-2019”,   

i) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2016 rok i zmieniająca uchwałę  
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2016 r., 

j) rozpatrzenia skargi nr rej. 11, 
k) rozpatrzenia skargi nr rej. 1, 
l) rozpatrzenia skargi nr rej. 2. 

6. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2015.  

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Infrastruktury za rok 2015. 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Spraw Społecznych i Oświaty za rok 2015. 
9. Blok informacyjny: 
a) sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami, 

b) informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

10.Interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych. 

11. Odpowiedzi na interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

III. Przebieg posiedzenia. 

Ad 1.a. Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba, dokonał otwarcia X sesji Rady 
Powiatu, w oparciu o listę obecności stwierdził, iż jest quorum do podejmowania 
prawomocnych decyzji. Następnie Przewodniczący powitał wszystkich radnych, 
Przewodniczących Rad Gmin Powiatu Goleniowskiego, dyrektorów wydziałów, 
dyrektorów jednostek organizacyjnych oraz prasę.  
 

Ad 1.b. Przewodniczący Rady, Kazimierz Ziemba, przedstawił porządek obrad sesji  

i zapytał, czy są wnioski o jego zmianę lub uzupełnienie.  

Starosta Tomasz Kulinicz wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji w pkt 5 d)  
projekt uchwały w sprawie likwidacji Liceum Ogólnokształcącego w Maszewie 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Maszewie, likwidacji 
Technikum Nr 1 w Maszewie wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych  
w Maszewie oraz rozwiązania Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Maszewie. Starosta 
dodał, że niniejszy projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach Komisji.  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Paweł Gulbinowicz wniósł o wprowadzenie do 
porządku obrad sesji trzech projektów uchwał w sprawie rozpatrzenia skarg.  
Do pkt 5 j) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr rej 11. 
Do pkt 5 k) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr rej. 1.  
Do pkt 5 l) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr rej. 2.  
   
Radna Danuta Faryniarz wniosła o ujęcie w porządku sesji punktu dotyczącego 

przedstawienia sprawozdania z posiedzenia połączonych Komisji w sprawie 

wątpliwości związanych z remontem szpitala. Posiedzenie takie odbyło się 28 stycznia 
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2016 r. Radna dodała, że chciałaby, aby ten temat został omówiony na sesji tak jak inne, 

które są omawiane na Komisjach. 

Starosta Tomasz Kulinicz zwrócił się do Przewodniczącego Rady Powiatu o ogłoszenie 5 

minut przerwy. 

Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba ogłosił 5 minutową przerwę.  

Przerwa od godz. 1305 – 1310. 

Przewodniczący Rady Powiatu wznowił obrady sesji i oddał głos Przewodniczącemu 

Komisji Spraw Społecznych i Oświaty, Sylwestrowi Górznemu. 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty, Sylwester Górzny, który 

przewodniczył wspólnemu posiedzeniu Komisji Rady Powiatu w dniu 28 stycznia 2016 

r., gdzie omawiane były sprawy szpitala związane z remontem, wypowiadali się radni, 

Członkowie Zarządu Powiatu, Dyrektor Wydziału Inwestycji i Rozwoju Starostwa oraz 

Prezes SCM Sp. z o.o. w Goleniowie poinformował, że protokół z tego posiedzenia nie 

jest jeszcze gotowy z uwagi na nadmiar pracy, jaką musiała wykonać osoba 

protokołująca, dlatego też nie ma możliwości debatowania nad czymś, z czym radni 

jeszcze się nie zapoznali. Protokół ten będzie gotowy do następnej sesji i po zapoznaniu 

się z nim będzie można powrócić do tematu.  

Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba zapytał radną Danutę Faryniarz, czy 

podtrzymuje swój wniosek. 

Radna Danuta Faryniarz odpowiedziała, że podtrzymuje swój wniosek, ponieważ 

sprawa ta jest istotna na bieżąco i w tej sytuacji nie jest potrzebny protokół, tym 

bardziej, że jeszcze wszyscy mają w pamięci sprawy, o których dyskutowano i można o 

nich mówić bez powoływania się na protokół.  

Radny Sylwester Górzny odniósł się do wypowiedzi radnej Danuty Faryniarz i 

powiedział, że właśnie podczas przerwy radni próbowali przypomnieć sobie niektóre 

momenty  

z debaty, ale nie wszystkie szczegóły byli w stanie zapamiętać, dlatego mając zapisany 

przebieg wspólnego posiedzenia Komisji będzie łatwiej komentować i objaśniać 

ewentualne wątpliwości.   

Radny Kazimierz Lembas powiedział, że tak naprawdę nie wiemy, co radna Danuta 

Faryniarz chciała w tym sprawozdaniu przedstawić i radni będą głosować nad czymś  

o czym nie wiedzą, co miało być tematem tego punktu, ponieważ radna nie zdążyła 

powiedzieć. Po drugie, dla radnego nienapisanie protokołu z posiedzenia, po prawie 

trzech tygodniach nie jest przeszkodą w debatowaniu nad tą sprawą, bo za organizację 

pracy Biura Rady odpowiada ktoś tam i jeżeli jedna pani nie mogła napisać tego 

protokołu, to mogła go napisać ewentualnie inna osoba. Wszyscy wiedzieli, na kiedy 

planowana była sesja, a jej termin był ustalony w grudniu, dlatego tłumaczenie, że nie 

możemy debatować nad czymś, bo nie jest napisany protokół, nie jest przesłanką 

merytoryczną do niedebatowania. Jeżeli radna będzie w tej sprawie chciała zabrać głos, 

to i tak w wolnych wnioskach to powie i na to samo wyjdzie. Zdaniem radnego 
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niewprowadzenie tematu szpitala do posiedzenia sesji nie spowoduje, że ta informacja 

nie zostanie przez radną  przedstawiona i powinni mieć tego świadomość, ci radni 

którzy będą głosować przeciw. Następnie radny K. Lembas stwierdził, że 

Przewodniczący Rady nie powinien ogłaszać przerwy, ponieważ w Statucie nie ma 

zapisu, który mówiłby o tym, że Przewodniczący Rady może ogłosić przerwę w trakcie 

debatowania nad porządkiem sesji. W § 30 pkt 8 Statutu jest napisane kiedy 

Przewodniczący Rady może zarządzić przerwę i nie ma tam wskazanego porządku 

posiedzenia.         

Radna Danuta Faryniarz podziękowała radnemu Kazimierzowi Lembasowi za mocne 

argumentowanie tej sytuacji i dodała, że to nie ona miała być sprawozdawcą i zdawać 

sprawozdanie i jakkolwiek chciała wyrazić swoją opinię na temat spraw poruszanych na 

wspólnym posiedzeniu Komisji i uczyni to w wolnych wnioskach.  

Przewodniczący Rady Kazimierz Ziemba stwierdził, że czym innym są wolne wnioski,  

a czym innym jest przedstawienie sprawozdania na sesji. Organizując posiedzenie Rady 

był w kontakcie z Przewodniczącym Komisji Spraw Społecznych i Oświaty, Sylwestrem 

Górznym i rozmawiali na temat protokołu, którego nie udało się do posiedzenia Rady 

napisać. Zdaniem Przewodniczącego Rady należy dobrze przygotować materiały żeby 

temat ten dogłębnie wyjaśnić i raz na zawsze zamknąć i nie ma w tej sytuacji żadnych 

złośliwości i podtekstów.  

Radny Czesław Siwek stwierdził, że samorządy działają na określonych przepisach  

i Statut powinien być przestrzegany, dlatego nie ma żadnego usprawiedliwienia i należy  

trzymać się przepisów.  

Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że żadne przepisy nie są łamane, a każdy 

radny może zgłosić swój wniosek i radna Danuta Faryniarz to uczyniła. Następnie 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Starosty Tomasz Kulinicza 

dotyczący wprowadzenia do porządku obrad sesji do pkt 5 d) projektu uchwały  

w sprawie likwidacji Liceum Ogólnokształcącego w Maszewie wchodzącego w skład 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Maszewie, likwidacji Technikum Nr 1 w Maszewie 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Maszewie oraz rozwiązania 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Maszewie.    

W wyniku przeprowadzonego głosowania za wprowadzeniem powyższego projektu 

uchwały do porządku obrad sesji, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 18 

radnych.    

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej, Pawła Gulbinowicza dotyczący wprowadzenia do porządku obrad sesji pkt 5 

j) projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr rej. 11. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za wprowadzeniem powyższego projektu 

uchwały do porządku obrad sesji, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 18 

radnych.    
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej, Pawła Gulbinowicza dotyczący wprowadzenia do porządku obrad sesji pkt 5 

k) projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr rej. 1. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za wprowadzeniem powyższego projektu 

uchwały do porządku obrad sesji, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 18 

radnych.    

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej, Pawła Gulbinowicza dotyczący wprowadzenia do porządku obrad sesji pkt 5 

l) projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr rej. 2. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za wprowadzeniem powyższego projektu 

uchwały do porządku obrad sesji, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 18 

radnych.    

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnej Danuty Faryniarz  

o wprowadzenie do porządku obrad sesji tematu dotyczącego omówienia spraw 

związanych  z funkcjonowaniem szpitala w Goleniowie.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za wprowadzeniem do porządku obrad sesji 

tematu dotyczącego funkcjonowania szpitala, Rada głosowała 5 głosami za, przy 11 

głosach przeciw i 2 głosach wstrzymujących się.  

Przewodniczący Rady, Kazimierz Ziemba poddał pod głosowanie przyjęcie porządku 

posiedzenia sesji z wprowadzonymi poprawkami. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem porządku posiedzenia X sesji, 

Rada głosowała 13 głosami za, przy 4 głosach przeciw i 1 głosie wstrzymującym się.    

Ad 1.c. Przewodniczący Rady, K. Ziemba poinformował, że protokół z IX sesji Rady 
Powiatu w Goleniowie z dnia 17 grudnia 2015 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady  
i zapytał, czy są uwagi do niniejszego protokołu.  

Radni nie zgłosili uwag do powyższego protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół z IX sesji Rady Powiatu  

w Goleniowie z dnia 17 grudnia 2015 r. został przyjęty przez Radę jednogłośnie za,  

w obecności 18 radnych.    

Ad 2. Sprawozdanie z średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Goleniowski stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

Ad 2.a. Starosta Tomasz Kulinicz poinformował, że sprawozdanie było omawiane na 

posiedzeniu Zarządu Powiatu i zostało pozytywnie zaopiniowane.     

Ad 2.b. Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione sprawozdanie. 
 
Radny Paweł Gulbinowicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 
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Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały przedstawione sprawozdanie. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania ze średnich 
wynagrodzeń nauczycieli w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 
Goleniowski, Rada głosowała 18 głosami za, w obecności 18 radnych.  
 
Ad 3. Sprawozdanie ze współpracy Powiatu Goleniowskiego z organizacjami 
pozarządowymi za rok 2015 stanowi zał. nr 3 do protokołu.    
 

Ad 3.b. Starosta Tomasz Kulinicz poinformował, że powyższe sprawozdanie było 

omawiane na posiedzeniu Zarząd Powiatu w dniu 3 lutego 2016 r. i zostało przyjęte.    

   

Ad 3.b. Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione sprawozdanie i wniosła  
o uaktualnienie strony internetowej powiatu w kwestii organizacji pozarządowych.     
 
Radny Paweł Gulbinowicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały przedstawione sprawozdanie. 
 
Starosta Tomasz Kulinicz poinformował, że Zarząd Powiatu przychylił się do wniosku Komisji 
i strona internetowa dotycząca organizacji pozarządowych zostanie uaktualniona na ile to 
będzie możliwe. Ponadto na str. 4 w pkt 3.2. zostały dopisane organizacje, które organizowały 
„Goleniowskie Senioralia 2015” i na str. 5 w pkt 3.3.3. został dopisany wyraz „Fundacji”. 
Sprawozdanie ze współpracy Powiatu Goleniowskiego z organizacjami pozarządowymi za 
rok 2015 zawierające wprowadzone autopoprawki stanowi zał. nr 4 do protokołu.      
  
W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania ze współpracy 
Powiatu Goleniowskiego z organizacjami pozarządowymi za rok 2015, Rada głosowała 
18 głosami za, w obecności 18 radnych.  
 
Ad 4. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił Sprawozdanie Starosty Goleniowskiego  
z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w roku 2015, które stanowi zał. nr 5 
do protokołu.   
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania Starosty 

Goleniowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w roku 2015, Rada 

głosowała 18 głosami za, w obecności 18 radnych.  

Ad 5.a. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Goleniowskiego stanowi 

zał. nr 6 do protokołu. Przewodniczący Doraźnej Komisji Statutowej, Kazimierz Ziemba, 

przedstawił projekt Statutu Powiatu Goleniowskiego, który został opracowany przez 

Komisję w skład, której weszli między innymi wszyscy przedstawiciele Klubów Radnych 

Rady Powiatu w Goleniowie i przedstawiciele Zarządu Powiatu. Komisja pracowała  

w oparciu o obowiązujący Statut nanosząc zmiany po to, aby był on czytelny, zwięzły  

i taki, który będzie regulować udział obywateli w posiedzeniach Rady, umożliwiający 

utrwalanie obrad sesji za pomocą zapisu wizji i fonii z rejestracją głosowań. Projekt 
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Statutu uwzględnia poprawki Zarządu Powiatu i Wydziału Nadzoru i Kontroli 

Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego. Ponadto Przewodniczący Rady 

poinformował, że przy opracowywaniu projektu Statutu został wzięty pod uwagę 

wniosek grupy mieszkańców powiatu o ustanowienie w statucie Powiatu 

Goleniowskiego możliwości wnoszenia projektów uchwał w trybie obywatelskiej 

inicjatywy uchwałodawczej. Wniosek stanowi zał. nr 7 do protokołu.   

Radny Kazimierz Lembas wniósł:  

- do § 18 ust. 3 dodać, aby zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z materiałami na sesję 

było radnym dostarczane na dotychczasowych zasadach, 

- w § 21 ust. 3 należy wykreślić, radny nie ma obowiązku usprawiedliwiania swojej 

nieobecności na sesji, ponieważ za wszelkie nieobecności radnych stosuje się potrącenie 

diety.   

- do § 26 ust. 6 dopisać, że pisemne odpowiedzi na wszystkie interpelacje otrzymują 

wszyscy radni, 

- § 35 ust. 4 radny zwrócił uwagę na to, że wymagany próg poparcia mieszkańców z 

każdej gminy nie będzie możliwy do zrealizowania dla jakiejś lokalnej inicjatywy, 

- § 44 ust. 2 Przewodniczący Rady nie ma władztwa do rozstrzygania sporów, zgodnie z  

§ 13 ust 4 zadaniem Przewodniczącego Rady jest organizowanie prac Rady oraz 

prowadzenie jej obrad. Zdaniem radnego powinno zostać zapisane, że spór rozstrzyga 

Rada, w drodze głosowania, 

- § 47 ust. 1 i 2 radny zaproponował, aby przeprowadzać głosowanie na posiedzeniu 

Rady do skutku lub poprzestać na jednym głosowaniu, 

- § 49 ust 2 pkt 4 zdaniem radnego uchwała, która zawiera wady nie powinna być 

głosowana, a pkt 5 powinien zostać wykreślony, 

- do § 51 dodać ust. 8 mówiący o tym, że Komisja Rewizyjna opiniuje materiały sesyjne 

tj. w sprawach nieuregulowanych zastosowanie mają przepisy „Działu II – Pozostałe 

Komisje”, 

- § 55 ust. 3 należy wykreślić podobnie jak w przypadku §21 ust. 3 nie ma żadnych 

sankcji za nieobecność radnego na posiedzeniu komisji.  

-  do § 78  ust. 2 dopisać, że sprawozdanie z działalności Zarządu zawiera zapisy 

dotyczące sposobu głosowania członków Zarządu nad uchwałami, ponieważ zdarzyło 

się, że radni otrzymali do zaopiniowania projekt uchwały, który nie był zaopiniowany 

przez Zarząd. Zdaniem radnego taki projekt uchwały w ogóle nie powinien trafić pod 

obrady Komisji, których członkowie nie wiedzą, jakie w danej sprawie jest stanowisko 

Zarządu i jakim stosunkiem głosów dana uchwała została zaopiniowana.      

Radny Józef Korkosz zaproponował wykreślenie w § 73 ust. 2 i 3, które zdaniem radnego 

są dwuznaczne, ponieważ mówią, że Zarząd sam sobie opiniuje i rozstrzyga w drodze 

uchwał. Zdaniem radnego ust. 1 zawiera zapisy potrzebne Zarządowi.   
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Radny Paweł Gulbinowicz wyraził swoje ubolewanie nad tym, że radny Kazimierz 

Lembas dopiero na sesji zgłosił swoje propozycje do projektu Statutu, po tym jak 

Komisja Statutowa zakończyła swoją pracę i opracowała projekt Statutu. Radny zwrócił 

uwagę, na to że ilość zaproponowanych zmian nie pozwoli na uchwalenie na tej sesji 

Statutu. 

Przewodniczący Rady, Kazimierz Ziemba zaproponował, aby każda zgłoszona zmiana 

została omówiona i przegłosowana przez Radę.          

Radny Paweł Gulbinowicz powiedział, że projekt Statutu został przez Komisję Statutową 

przygotowany i w takim kształcie został przedstawiony Radzie, dlatego radny wniósł   

o odrzucenie wszystkich zgłoszonych poprawek radnego Lembasa, a jeśli Rada miałaby 

debatować nad każdą zaproponowaną zmianą i każdą przyjąć, to w tej sytuacji musi 

powstać nowy dokument, w którym wszystkie zmiany proponowane przez radnego  

K. Lembasa zaakceptowane przez Radę zostaną do projektu Statutu wprowadzone. 

Radny Czesław Siwek zwrócił uwagę na sytuację jaka miała miejsce w punkcie 

dotyczącym przyjmowania porządku posiedzenia sesji i zgłoszonego wniosku przez  

radną Danutę Faryniarz odnosząc się do § 28 projektu Statutu.        

Radny Kazimierz Lembas powiedział, że nie wnosił o zmianę § 38 ust 4, tylko zwrócił 

uwagę, że próg poparcia dla inicjatywy lokalnej będzie niemożliwy do zrealizowania.   

Radny Sylwester Górzny odniósł się do uwag radnego Czesława Siwka i zwrócił uwagę, 

że radna Danuta Faryniarz wnosiła o punkt do zmiany porządku obrad sesji, natomiast 

do punktu dotyczącego zgłaszania wniosków jeszcze Rada nie doszła.  

Starosta Tomasz Kulinicz odpowiedział radnemu Cz. Siwkowi, że § 28 projektu Statutu 

dotyczy zgłaszania i udzielania odpowiedzi na wnioski zgłaszane przez radnych, a nie 

sprawozdań z posiedzeń Komisji, które jak wiadomo, są sporządzane w najszybszym 

możliwym terminie, jednak czasami może się zdarzyć, że przy innych jeszcze 

obowiązkach nie da się tego zrobić tak szybko.  

Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba zwrócił się do Sekretarza Powiatu, 

Anny Stępień-Buryszek i Radcy Prawnego, Krzysztofa Szałapskiego o analizę 

zgłoszonych zmian przez radnego K. Lembasa.  

Pani Sekretarz Powiatu, A. Stępień-Buryszek powiedziała, że nie będzie się odnosiła do 

propozycji radnego K. Lembasa w kwestii zmiany w § 18 ust. 3, ponieważ jest to wola 

radnych, w jakiej formie  i w jaki sposób chcą otrzymywać materiały na sesję. Do tej pory 

nie było zapisu w Statucie, że co do zasady materiały są przekazywane radnym w formie 

elektronicznej, natomiast kilkakrotnie radny Wojciech Włodarczyk zwracał się do 

radnych z prośbą o to, aby przejść na formę elektroniczną, ale niestety tak się nie stało.  

Starosta Tomasz Kulinicz stwierdził, że propozycja radnego K. Lembasa wiąże się z tym, 

że sposób dostarczania radnym materiałów pozostanie w dotychczasowej formie, czyli 

nadal będą dowożone radnym do wskazanego miejsca.   
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Radny K. Lembas podtrzymał swój wniosek i zaproponował, aby materiały na sesję były 

radnym dostarczane na dotychczasowych zasadach, ponieważ Przewodniczący Rady 

musi w jakiś sposób zawiadomić radnego o terminie sesji i dobrze byłoby, tym bardziej 

dla radnych z terenu, aby wraz z zawiadomieniem otrzymywali materiały.   

Sekretarz Powiatu, A. Stępień-Buryszek powiedziała, że zgodnie ze Statutem na 10 dni 

przed sesja radni musza mieć przygotowane materiały i powinny one znajdować się na 

półkach radnych w biurze rady i dodatkowego zawiadomienia by nie byłoby. Sekretarz 

zaproponowała, aby w § 18 ust. 3 dopisać „lub dostarczyć do miejsca wskazanego przez 

Radnego we wniosku, usytuowanego na terenie Powiatu Goleniowskiego”. 

Radny Paweł Gulbinowicz stwierdził, że proponowany zapis przez Sekretarza jest 

kompletnie bezzasadny, ponieważ radny mógłby sobie zażyczyć dostarczenie 

materiałów gdziekolwiek. Radny Gulbinowicz zwrócił się z pytaniem do radnego K. 

Lembasa, czy dostarczenie materiałów drogą elektroniczną i ich wydrukowanie zmienia 

coś  

w stosunku do otrzymanych materiałów w formie papierowej.    

Radny K. Lembas stwierdził, że niektórzy radni nie mają dostępu do internetu i chcą 

otrzymywać materiały w formie papierowej i nie można im tego zabronić.   

Sekretarz Powiatu, A. Stępień-Buryszek odniosła się do wypowiedzi radnego  

P. Gulbinowicza i zaproponowała, aby w Statucie zapisać w ust. 3 „lub dostarczyć do 

miejsca wskazanego przez Radnego we wniosku, usytuowanego na terenie Powiatu 

Goleniowskiego”. 

Przewodniczący rady stwierdził, że nie ma znaczenia, gdzie materiały są wysyłane, 

ponieważ za każdą wysyłkę jest jednakowa cena.  

Sekretarz odpowiedział, że tu nie chodzi o przesyłanie materiałów za pomocą poczty, 

ponieważ dotychczasowa forma polegała na dowożeniu materiałów radnym do miejsca 

zamieszkania, a wysyłanie dużej ilości materiałów wiąże się z dużo większymi kosztami, 

aniżeli dowożenie.       

Przewodniczący Rady, K. Ziemba poddał pod głosowanie zapisać § 18 ust. 3 „lub 

dostarczyć do miejsca wskazanego przez Radnego we wniosku, usytuowanego na 

terenie Powiatu Goleniowskiego”. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem zaproponowanej zmiany, Rada 

głosowała 15 głosami za, przy 2 głosach przeciw i 1 głosie wstrzymującym się,  

w obecności 18 radnych.  

Przewodniczący Rady, K. Ziemba poddał pod głosowanie propozycję wykreślenia z § 21 

ust 3. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem powyższej zmiany, Rada 

głosowała jednogłośnie za, w obecności 18 radnych. 
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Sekretarz Powiatu A. Stępień-Buryszek odnosząc się do propozycji zmiany w § 26 ust. 6 

poinformowała, że wszystkie odpowiedzi na interpelacje są umieszczane w BIPI-e i 

każdy radny może się z nimi zapoznać.  

Radny K. Lembas podtrzymał swój wniosek mówiący o tym, że pisemne odpowiedzi na 

wszystkie interpelacje będą otrzymywali wszyscy radni. 

Starosta Tomasz Kulinicz powiedział, że wolałby, aby zaproponowane zmiany przez 

radnego K. Lembasa zostały rozpatrzone przez Komisję Statutową i zaproponował 

dopisać, aby odpowiedzi na interpelacje otrzymywali Radni, na pisemny wniosek, który 

będzie obowiązywać do jego odwołania.    

Radny Paweł Gulbinowicz wniósł o to, aby Komisja Statutowa zajęła się zmianami 

zaproponowanymi przez radnego K. Lembasa na swoim najbliższym posiedzeniu.  

Przewodniczący Rady, K. Ziemba powiedział, że właśnie na sesji należy dyskutować nad 

projektem Statutu, kiedy są wszyscy radni, ponieważ na następnej sesji może się okazać, 

że ktoś inny będzie miał jeszcze jakieś propozycje zmian do projektu Statutu.    

Sekretarz Powiatu, A. Stępień-Buryszek zaproponowała, aby Rada wyraziła swoją wolę, 

czy chce zmienić zapisy w tych paragrafach, czy nie, ale nie co do treści, jak on ma 

brzmieć, bo w tej chwili nie jest w stanie tego opracować i dopiero na następną sesję 

zostanie przygotowana redakcja zapisów, a na Komisjach  przed sesją będą radni mieli 

jeszcze czas odnieść się do zaproponowanych zapisów.  

Przewodniczący Rady zaproponował, aby Rada jednak na tej sesji przeanalizowała 

wszystkie zgłoszone zmiany i się określiła czy jest za, czy przeciw. 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie propozycję Starosty, aby w § 26 ust. 

6 dopisać po wyrazie złożył „Kopie odpowiedzi na interpelacje otrzymują Radni, którzy 

złożą pisemny wniosek”. 

Radna Danuta Faryniarz zwróciła się do radnych z prośbą, o to, aby chcieli otrzymywać 

odpowiedzi na wszystkie interpelacje, tym bardziej, że radna ma przykre doświadczenie, 

wtedy kiedy radna otrzymywała materiały związane z remontem szpitala, a inni radni 

nie  i kiedy o tym mówiła widziała, że trafia w pustkę dlatego, że nie wszyscy radni mieli 

te materiały i nie mogli się z nimi zapoznać.       

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem poprawki do § 26 ust. 6, Rada 

głosowała 17 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się, w obecności 18 radnych.   

Przewodniczący Rady Powiatu K. Ziemba odniósł się do § 35 ust. 4 mówiąc, że Komisja 

Statutowa zaproponowała próg poparcia 1% z każdej gminy, dlatego by mieszkańców 

wszystkich gmin przekonać do danej inicjatywy. 

Radny Paweł Gulbinowicz stwierdził, że ten zapis będzie martwy i poparł propozycję  

radnego K. Lembasa jeżeli chodzi o wymagany próg dla przedstawienia inicjatywy, 

ponieważ trudno będzie danej społeczności gminnej znaleźć poparcie dla własnej 

inicjatywy w innej gminie.  



11 
 

Sekretarz Powiatu, A. Stępień-Buryszek powiedziała, że zapis ten ma na celu 

przybliżenie radnym tego, jak mieszkańcy całego powiatu zapatrują się na dany temat, 

tym bardziej, że powiat to nie gmina i każda inicjatywa powinna być rozpatrywana 

przez społeczność całego powiatu.     

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozostawieniem w § 35 ust. 4 wymaganego 

1% progu poparcia z każdej gminy dla inicjatywy, Rada głosowała 16 głosami za, przy 1 

głosie przeciw i 1 głosie wstrzymującym się.   

 Sekretarz Powiatu, Anna Stępień-Buryszek odniosła się do zgłoszonej poprawki  do § 44 

ust 2 informując, że ten zapis nie budził żadnych wątpliwości przy wstępnej weryfikacji 

projektu Statutu przez nadzór wojewody, dlatego decyzję powinna podjąć Rada w tej 

kwestii.  

Przewodniczący Rady, K. Ziemba zaproponował w § 44 ust. 2 dodać, po wyrazie 

rozstrzyga „Rada w drodze głosowania”  i tę zmianę poddał pod głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem powyższej zmiany, Rada 

głosowała 13 głosami za, przy 3 głosach przeciw i 2 głosach wstrzymujących się.      

Przewodniczący Rady, K. Ziemba odnosząc się do § 47 zaproponował wykreślenie ust. 2, 

natomiast w ust. 1 zamiast wyrazu „…powtórne …” zapisać „… kolejne…”. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za zgłoszoną poprawką, Rada głosowała 

jednogłośnie za, w obecności 18 radnych.    

Radny Kazimierz Lembas zwrócił uwagę, że w Statucie nie ma mowy nt. rozstrzygnięć  

w głosowaniu tajnym, co również zdaniem radnego należałoby uregulować.  

Godz. 1450 obrady sesji opuścił Starosta Tomasz Kulinicz – stan 17 radnych.  

Sekretarz Powiatu, A. Stępień-Buryszek zaproponowała, aby z § 47 w ust. 1 wykreślić 

wyraz „…jawne…” i paragraf ten będzie się odnosić do wszystkich głosowań.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem powyższej poprawki, Rada 

głosowała jednogłośnie za, w obecności 17 radnych.         

Sekretarz Powiatu odniosła się do zgłoszonej poprawki do § 49 ust. 2 pkt 4 i stwierdziła, 

że pkt 4 powinien pozostać, natomiast pkt 5 powinien zostać wykreślony. 

Godz. 1555 na obrady sesji przybył Starosta Tomasz Kulinicz – stan 18 radnych.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem poprawki zaproponowanej  

w powyższej wersji, Rada głosowała 17 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się,  

w obecności 18 radnych.       

Przewodniczący Rady, K. Ziemba poddał pod głosowanie poprawkę zgłoszoną do § 51,  

w którym należy dodać ust. 8 mówiący o tym, że Komisja Rewizyjna opiniuje materiały 

sesyjne, tj. w sprawach nieuregulowanych zastosowanie mają przepisy „Działu II – 

Pozostałe Komisje”. 
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Radny K. Lembas wyjaśnił, że podobnie jak pozostałe komisje stałe Rady, Komisja 

Rewizyjna również powinna opiniować materiały sesyjne. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem powyższej poprawki, Rada 

głosowała jednogłośnie, za w obecności 18 radnych.   

Przewodniczący Rady, K. Ziemba poddał pod głosowanie zgłoszoną poprawkę 

polegającą na wykreśleniu w § 55 ust 3. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem powyższej poprawki, Rada 

głosowała jednogłośnie za, w obecności 18 radnych.  

Przewodniczący Rady, K. Ziemba poddał pod głosowanie poprawkę zgłoszoną do § 73 

polegająca na wykreśleniu ust. 2 i 3. 

Starosta Tomasz Kulinicz odniósł się do proponowanej poprawki informując, że Zarząd 

Powiatu podejmuje czasami decyzje, niekoniecznie dotyczące kompetencji Zarządu, np.  

w imieniu innych samorządów, czy opiniuje materiały dotyczące wniosków 

obywatelskich i to jest właśnie ten wyjątek, kiedy Zarząd głosuje nie podejmując 

uchwały.   

Radny Józef Korkosz zapytał, co takiego zawiera ust. 2 i 3 czego nie zawiera ust. 1, który 

mówi o kompetencjach Zarządu.  

Sekretarz Powiatu, A. Stępień-Buryszek poinformowała, że ustawa o samorządzie 

powiatowym przewiduje katalog zadań w ramach, do których Zarząd posiada 

kompetencje ale czasami pojawiają się prośby o wyrażenie stanowiska przez Zarząd 

Powiatu w jakiejś sprawie, natomiast nie dotyczy to podejmowania decyzji finansowych, 

które są ściśle określone i zastrzeżone w ustawie.  

Radny j. Korkosz stwierdził, że Zarząd Powiatu mając taki zapis w Statucie mógłby 

podejmować decyzje, z których radni mogliby nie być zadowoleni.  

Sekretarz odpowiedziała, że czasami zdarzają się sytuacje, kiedy dany podmiot prosi  

o zajęcie stanowiska w sprawie, w której kompetencje nie są przypisane, ani Zarządowi 

Powiatu, ani Radzie Powiatu i nie chodzi o decyzje, które rodzą skutki finansowe. Każde 

głosowanie Zarządu i Rady jest równoznaczne z podjęciem uchwały, która jest wyrażona 

w formie papierowej lub głosowanie w danej sprawie jest tylko zapisane w protokole. 

Radny Paweł Gulbinowicz w związku z zapisem w § 73 ust. 3 zapytał jakim innym 

rozstrzygnięciem może Zarząd zadysponować oprócz uchwały?   

Sekretarz Powiatu odpowiedział, że jest to wpis w protokole.  

Radny P. Gulbinowicz zapytał, to jakie to jest rozstrzygnięcie jeżeli jest tylko wpis  

w protokole.  

Sekretarz odpowiedziała, że każda decyzja Zarządu jest głosowana i jest uchwałą, dla 

której nie przybiera się formy papierowej oznaczonej numerem i nie jest odrębnym 

dokumentem.  
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Starosta Tomasz Kulinicz powiedział, że przegłosowane stanowisko, czy wyrażona 

opinia  Zarządu w danej sprawie jest wpisane w protokole i nie jest to typowa uchwała 

posiadająca numer itd.       

    

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozostawieniem ust 2 i 3 w § 73, Rada 

głosowała 14 głosami za, przy 4 głosach wstrzymujących się.          

Przewodniczący Rady, K. Ziemba poprosił Starostę o ustosunkowanie się do zgłoszonej 

poprawki, aby w § 78 dopisać, że sprawozdanie z działalności Zarządu zawiera zapisy 

dotyczące sposobu głosowania członków Zarządu nad uchwałami. 

Godz. 1515  obrady sesji opuścił radny Marcin Fedeńczak – stan 17 radnych.  

Starosta Tomasz Kulinicz powiedział, że wyniki głosowań Zarządu są zawarte  

w protokołach i zapisywanie ich w sprawozdaniu jest niepotrzebne, ale nie jest 

przeciwny. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem poprawki zgłoszonej przez 

radnego K. Lembasa dotyczącej dopisania § 78 ust. 3, że sprawozdanie z działalności 

Zarządu zawiera zapisy dotyczące sposobu głosowania członków Zarządu nad 

uchwałami, Rada głosowała 8 głosami za, przy 4 głosach przeciw i 5 głosach 

wstrzymujących się, w obecności 17 radnych. Przewodniczący Rady stwierdził, że 

poprawka pana K. Lembasa przeszła, a więc do materiałów będą dołączane wyniki 

głosowań Zarządu.  

Godz. 1520 na obrady sesji przybył radny Marcin Fedeńczak – stan 18 radnych.   

Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba, zaproponował Radzie uchwalenie  

Statutu Powiatu Goleniowskiego, z uwagi na to, że wszystkie zgłoszone poprawki 

zostały przez Radę przegłosowane.   

Sekretarz Powiatu, A. Stępień-Buryszek stwierdziła, że głosowanie jest przedwczesne, 

ponieważ radni nie wiedzą, jak będą zredagowane zapisy poszczególnych 

przegłosowanych poprawek i zaproponowała, aby Statut uchwalić na następnej sesji.  

Przewodniczący Rady zapytał panią Sekretarz, czy na następne posiedzenie Rady 

zostanie przygotowany projekt Statutu z przegłosowanymi poprawkami. 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że radni otrzymają wraz z materiałami na następną sesję 

projekt Statutu, by mogli jeszcze raz przeczytać i sprawdzić zapisy, które zostały 

wprowadzone.  

Radny Józef Korkosz powiedział, że skoro zostało włożone dużo pracy w opracowanie 

projektu Statutu, to można by było Statut uchwalić, ponieważ wątpliwości mogą pojawić 

się zawsze.   
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Sekretarz powiedziała, że nie chciałaby, aby Rada dowiedziała się o treści uchwalonego 

Statutu z Dziennika Urzędowego, dlatego Statut powinien zostać uchwalony na 

następnej sesji. 

Radny Paweł Gulbinowicz stwierdził, że nie można głosować uchwały bez dołączonego 

załącznika jakim jest Statut Powiatu.  

Przewodniczący Rady Powiatu, K. Ziemba wniósł o wycofanie z porządku posiedzenia 

sesji projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Goleniowskiego  

i zaproponował uchwalenie Statutu na następnej sesji. 

Radny Kazimierz Lembas wniósł o przegłosowanie wszystkich wniesionych poprawek 

na posiedzeniu sesji.  

Przewodniczący Rady powiedział, że wszystkie wprowadzone poprawki zostały już 

przegłosowane i poddał pod głosowanie wycofanie z porządku obrad sesji projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Goleniowskiego.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za wycofaniem z porządku obrad sesji 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Goleniowskiego, Rada 

głosowała jednogłośnie za, w obecności 18 radnych.        

Ad 5.b. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie ustalenia rozkładu 

godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Goleniowskiego, który 

stanowi zał. nr 8 do protokołu.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.     
 
Radny Paweł Gulbinowicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. Radny dodał, że na posiedzeniu Komisji 
pojawiły się pomysły w celu usprawnienia i szybkiego znalezienia informacji nt. rozkładu 
godzin pracy aptek,  
a  Sekretarz rozważy taką opcję.     
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała tytuł projektu uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia 
rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Goleniowskiego, 
Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 18 radnych.   
 
UCHWAŁA NR X/100/16 stanowi zał. nr 9 do protokołu.  
 
Ad 5.c. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji 
Szkoły Policealnej w Goleniowie wchodzącej w skład Zespołu Szkół nr 1 w Goleniowie, 
który stanowi zał. nr 10 do protokołu.  
 
Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.     
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Radny Paweł Gulbinowicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała tytuł projektu uchwały. 
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Szkoły Policealnej w Goleniowie wchodzącej w skład Zespołu Szkół nr 1  

w Goleniowie, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 18 radnych. 

UCHWAŁA NR X/101/16 stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

Ad 5.d. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie likwidacji Liceum 
Ogólnokształcącego w Maszewie wchodzącego w skład Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Maszewie, likwidacji Technikum Nr 1 w Maszewie wchodzącego 
w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Maszewie oraz rozwiązania Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Maszewie, który stanowi zał. nr 12 do protokołu.    
 
Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.     
 
Radny Paweł Gulbinowicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała tytuł projektu uchwały. 
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie likwidacji 

Liceum Ogólnokształcącego w Maszewie wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Maszewie, likwidacji Technikum Nr 1 w Maszewie wchodzącego 

w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Maszewie oraz rozwiązania Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Maszewie, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 18 

radnych. 

UCHWAŁA NR X/102/16 stanowi zał. nr 13 do protokołu.   

Ad 5.e. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na zamianę nieruchomości drogowych pomiędzy Powiatem Goleniowskim  
a Województwem Zachodniopomorskim, który stanowi zał. nr 14 do protokołu. 
Starosta dodał, że w uzasadnieniu do niniejszej uchwały w akapicie trzecim i czwartym 
przed nr drogi został dopisany wyraz „drogę”.  
 
Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.     
 
Radny Paweł Gulbinowicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała tytuł projektu uchwały. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zamianę nieruchomości drogowych pomiędzy Powiatem Goleniowskim  
a Województwem Zachodniopomorskim, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 
18 radnych.  
 
UCHWAŁA NR X/103/16 stanowi zał. nr 15 do protokołu.  
 
Ad 5.f. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii 
dotyczącej zmiany granic administracyjnych pomiędzy Powiatem Goleniowskim a 
Gminą Miastem Szczecin, który stanowi zał. nr 16 do protokołu.  
 
Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Ponadto Przewodniczący Komisji poinformował, iż radny Krzysztof Wasiluk wniósł o 
wystąpienie do Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad z zapytaniem o możliwość 
zamontowania bariery rozbieranej w miejscu starego zjazdu z drogi Nr A3 w kierunku 
Dąbia na potrzeby straży pożarnej.  
 
Radny Paweł Gulbinowicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
 
Godz. 1535 – obrady sesji opuściła radna Beata Baryluk-Starczewska – stan 17 radnych.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała tytuł projektu uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia 
opinii dotyczącej zmiany granic administracyjnych pomiędzy Powiatem Goleniowskim a 
Gminą Miastem Szczecin, Rada głosowała 16 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym 
się,  
w obecności 17 radnych.   
 
UCHWAŁA NR X/104/16 stanowi zał. nr 17 do protokołu.  
 
Ad 5.g. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Nowogard na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa drogi 
gminnej, dojazdowej do obszaru inwestycyjnego w obrębie Wojcieszyn-Miętno”,  
w ramach programu wieloletniego pn.: „Program rozwoju gminnej i powiatowej 
infrastruktury drogowej na lata 2016-2019”, który stanowi zał. nr 18 do protokołu. 
Starosta dodał, że zostało zmienione uzasadnienie do projektu uchwały z uwagi na to, że 
wkradł się błąd polegający na błędnej nazwie miejscowości. Projekt uchwały z nowym 
uzasadnieniem stanowi zał. nr 19 do protokołu.    
 

Godz. 1540 – na obrady sesji przybyła radna Beata Baryluk-Starczewska – stan 18 

radnych.  

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.     
 
Radny Paweł Gulbinowicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała tytuł projektu uchwały. 
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Nowogard na realizację zadania inwestycyjnego pn.: 

„Budowa drogi gminnej, dojazdowej do obszaru inwestycyjnego w obrębie Wojcieszyn-

Miętno”,  

w ramach programu wieloletniego pn.: „Program rozwoju gminnej i powiatowej 

infrastruktury drogowej na lata 2016-2019”, Rada głosowała jednogłośnie za,  

w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR X/105/16 stanowi zał. nr 20 do protokołu.   

Ad 5.h. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Maszewo na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Przebudowa 
drogi gminnej w miejscowości Sokolniki” w ramach programu wieloletniego pn.: 
„Program rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019”, 
który stanowi zał. nr 21 do protokołu.   
 
Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.     
 
Radny Paweł Gulbinowicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała tytuł projektu uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Gminie Maszewo na realizację zadania inwestycyjnego pn.: 
„Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Sokolniki” w ramach programu 
wieloletniego pn.: „Program rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na 
lata 2016-2019”, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 18 radnych.  
 
UCHWAŁA NR X/106/16 stanowi zał. nr 22 do protokołu.   
 
Ad 5.i. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 
Powiatu Goleniowskiego na 2016 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2016 r., który stanowi zał. nr 23 do protokołu.   
 
Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.     
 
Radny Paweł Gulbinowicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała tytuł projektu uchwały. 
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2016 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie 
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uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2016 r., Rada głosowała jednogłośnie 

za, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR X/107/16 stanowi zał. nr 24 do protokołu.  

Ad 5.j. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Paweł Gulbinowicz przedstawił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr rej. 11, który stanowi zał. nr 25 do protokołu.   

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała tytuł projektu uchwały. 
 

Starosta Tomasz Kulinicz zgłosił Przewodniczącemu Rady, że nie weźmie udziału  

w głosowaniu uchwał w sprawie rozpatrzenia skarg na Starostę Goleniowskiego. 

Biorących udział w głosowaniu 17 radnych.     

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi nr rej 11, Rada głosowała 17 głosami za.  

UCHWAŁA NR X/108/16 stanowi zał. nr 26 do protokołu.   

Ad 5.k. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Paweł Gulbinowicz przedstawił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr rej. 1, który stanowi zał. nr 27 do protokołu.   

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała tytuł projektu uchwały. 
 

Biorących udział w głosowaniu 17 radnych.     

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi nr rej. 1, Rada głosowała 16 głosami za, przy 1 głosie 

wstrzymującym się.  

UCHWAŁA NR X/109/16 stanowi zał. nr 28 do protokołu.  

Ad 5.l. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Paweł Gulbinowicz przedstawił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr rej. 2, który stanowi zał. nr 29 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że skarga nr rej. 2 ma ścisły związek ze skargą 

nr rej. 11 i stwierdził, że są to klasyczne skargi o charakterze pieniackim, notorycznie 

pojawiające się, a ta skarga dotyczyła zbytniego eksponowania flagi UE na budynku 

Starostwa.      

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała tytuł projektu uchwały. 
 

Biorących udział w głosowaniu 17 radnych.     

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi nr rej. 1, Rada głosowała 16 głosami za, przy 1 głosie 

wstrzymującym się.   

UCHWAŁA NR X/110/16 stanowi zał. nr 30 do protokołu.   
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Ad 6. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Paweł Gulbinowicz przedstawił 

sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2015 r., które stanowi zał. nr 31 do 

protokołu. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem sprawozdania z działalności 

Komisji Rewizyjnej za 2015 r., Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 18 radnych.  

Ad 7. Przewodnicząca Komisji budżetu i Infrastruktury, Łucja Kotwicka przedstawiła 

sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Infrastruktury za 2015 r., które stanowi 

zał. nr 32 do protokołu.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem sprawozdania z działalności 

Komisji Budżetu i Infrastruktury za 2015 r., Rada głosowała jednogłośnie za, w 

obecności 18 radnych.     

Ad 8. Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty, Sylwester Górzny 

przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Spraw Społecznych i Oświaty za 2015 

r., które stanowi zał. nr 33 do protokołu. Przewodniczący komisji dodał, że na wniosek 

komisji w dniu 8 października 2015 r. został zorganizowany objazd radnych po drogach 

powiatowych w celu zapoznania się z ich stanem technicznym.       

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem sprawozdania z działalności 

Komisji Spraw Społecznych i Oświaty za 2015 r., Rada głosowała jednogłośnie za,  

w obecności 18 radnych.  

Ad 9.a. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu w Goleniowie  

w okresie od 2 grudnia 2015 r. do 3 lutego 2016 r. stanowi zał. nr 34 do protokołu.  

Starosta Tomasz Kulinicz zaprosił radnych do uczestnictwa w pracach Zespołu ds.  

opracowania Programu Polityki Rozwoju Powiatu Goleniowskiego i zaproponował, aby 

swój akces do pracy zgłosili do końca lutego do Biura Rady.  

Radny Kazimierz Lembas wniósł o przedłożenie radnym odpowiedzi Prezesa SCM Sp.  

z o.o. w Goleniowie dotyczącej poprawy jakości obsługi pacjentów na Izbie Przyjęć  

w związku z tym, że taką informację Zarząd Powiatu uzyskał od pani Prezes (str. 13 pkt 

1 sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu).  

Radny Czesław Siwek zwrócił uwagę, że w sprawozdaniu na str. 7 w pkt 4 jest mowa  

o ponoszonych kosztach na remont ZSS w Goleniowie, który jest budynkiem praktycznie 

nowym, a w którym ciągle coś jest naprawiane. Radny zapytał, czy nie ma już żadnych 

gwarancji. 

Starosta Tomasz Kulinicz odpowiedział radnemu, że rzeczywiście mamy takie prawo 

zamówień publicznych, dzięki któremu w przetargach wybierany jest wykonawca 

najtańszy, a niekoniecznie najlepszy. Od firmy, która ten obiekt wybudowała powiat 

otrzymał gwarancję, ale w tej chwili firmy tej już nie ma, a środki na większość 

remontów pochodzą od firmy ubezpieczeniowej.    



20 
 

Radna Danuta Faryniarz poprosiła o wyjaśnienie pkt 5 ze str. 12, który zawiera 

niepokojące informacje o toczących się sprawach sadowych. Radna zapytała, o jakie 

sprawy sadowe chodzi i czy dzieje się coś niedobrego, że dochodzi do spraw sądowych.  

Starosta Tomasz Kulinicz odpowiedział radnej, że punkt ten dotyczy Wydziału Dróg 

Powiatowych i spraw sądowych dotyczących wypłaty odszkodowań za ewentualne 

uszczerbki na zdrowiu, czy też uszkodzenia pojazdów i takie ubezpieczenie powiat 

posiada. Starosta dodał, że jeśli radna będzie zainteresowana, to taką informację nt. 

ilości toczących się postepowań sądowych WDP przygotuje i radnej przedstawi. 

Radna Danuta Faryniarz odpowiedziała, że na razie dziękuje za informację.   

 Radny Kazimierz Lembas dodał, że radnej chodziło o przedstawienie tej informacji  

w momencie kiedy Wydział Dróg Powiatowych będzie przygotowywać informację nt. 

stanu dróg powiatowych.  

Ad 9.b. Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba przypomniał radnym  

o składaniu oświadczeń majątkowych za 2015 r. 

Przewodniczący odczytał pismo Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej 

dotyczące przyznania Powiatowemu Urzędowi Pracy w Goleniowie  wyróżnienia za 

uzyskanie najwyższej oceny z obsługi klientów powiatowych urzędów pracy  

w województwie zachodniopomorskim, a następnie w imieniu Rady Powiatu 

pogratulował wyróżnienia pani Dyrektor PUP, Urszuli Witkowskiej. Pismo stanowi zał. 

nr 35 do protokołu.  

Ad 10. Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba poinformował, że Komendant 

Powiatowy Policji w Goleniowie zwrócił się z prośbą o umożliwienie przedstawienia 

radnym założeń do tworzenia mapy zagrożeń bezpieczeństwa dla terenu Powiatu 

Goleniowskiego. Pismo stanowi zał. nr 36 do protokołu.  

Starosta Tomasz Kulinicz zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Rady, aby radni 

zgłosili interpelacje przed prezentacją, ponieważ Starosta musi wcześniej opuścić 

obrady sesji, a chciałby wysłuchać wszystkich wniosków i interpelacji radnych, by móc 

na nie odpowiedzieć.    

Radni poprosili Starostę o udzielenie na piśmie odpowiedzi na wnioski i interpelacje, 

które zgłoszą po przedstawieniu prezentacji Komendanta Powiatowego Policji  

w Goleniowie.   

Godz. 1600 – Starosta Tomasz Kulinicz opuścił obrady sesji - stan 17 radnych.  

Zastępca Komendanta, podinspektor Leszek Nowak przedstawił i omówił prezentację 

dotyczącą mapy zagrożeń bezpieczeństwa w województwie zachodniopomorskim, która 

stanowi zał. nr 37 do protokołu i zachęcił radnych do składania uwag i propozycji 

odnośnie mapy zagrożeń.  

1. Radny Józef Korkosz poinformował, że jego siostrzeniec złożył do pani Prezes SCM 
Sp. z o.o. skargę na pracownika (pielęgniarkę), której zachowanie podczas dyżuru 
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było skandaliczne i przekraczało wszelkie kanony człowieczeństwa, w związku z tym 
radny ze swoim chorym członkiem rodziny zdecydował się pojechać do Szpitala 

Rejonowego w Nowogardzie, gdzie zostali bardzo dobrze potraktowani i obsłużeni. 
Siostra została przewieziona na izbę przyjęć, gdzie lekarz dyżurujący nie zszedł 
zbadać pacjentki, podał tylko za pośrednictwem pielęgniarki dwie tabletki na zbicie 
ciśnienia. Kiedy siostra straciła przytomność, pielęgniarka w sposób nieładny 
zwróciła się do pacjentki słowami „niech się pani nie nakręca”. Po odmowie pójścia 
do szpitala i oddania skierowania pielęgniarka wezwała ochronę w celu odebrania od 
siostry tego skierowania mówiąc, ze nie może jechać do innego szpitala. W szpitalu w 
Nowogardzie lekarze zajęli się pacjentką w sposób profesjonalny, przeprowadzono 
wszelkie konieczne badania i pozostawiono pacjentkę w szpitalu. Radny dodał, że 
odwiózł swojego ojca do szpitala w Gryficach i tam również spotkał się z szacunkiem, 
z jakim lekarzem podchodzą do pacjentów, w jaki sposób prowadzone są rozmowy z 

rodziną. Na zakończenie radny powiedział, ze zaczyna wierzyć ludziom, którzy 
zgłaszają takie rzeczy i mówią źle o szpitalu w Goleniowie.  

2. Radna Łucja Kotwicka w imieniu pani Burmistrz Maszewa wniosła do Zarządu 
Powiatu o przyspieszenie udzielenia odpowiedzi na pismo w sprawie nieodpłatnego  
przekazania Gminie Maszewo budynku internatu na potrzeby OPS-u i Komisariatu 
Policji.    

3. Radny Bogusław Grodź w imieniu mieszkańców wsi Kałużna zwrócił się z prośbą  
o naprawę drogi zarówno w kierunku Przypólska jak i Krzywic, która jest bardzo 
mocno rozjeżdżona i wymaga pilnej interwencji (naprawy). 

4. Radny Bogusław Grodź zwrócił się do Starosty z prośbą o dokończenie remontu drogi 
w Osinie.  

5. Radny Kazimierz Lembas wniósł do Przewodniczącego Rady Powiatu  
o umieszczanie w porządku obrad sesji punktu dotyczącego zgłaszania interpelacji  
i wniosków w punkcie przed podejmowanymi uchwałami. Radny zwrócił uwagę na 

fakt, że na sali obrad pozostał tylko jeden dyrektor. 
6. Radny Kazimierz Lembas wniósł o przekazanie radnym odpowiedzi na pismo 

Burmistrza Nowogardu w sprawie dróg, które Burmistrz przekazał Staroście  
i wszystkim radnym.  

7. Radny Kazimierz Lembas zwrócił się do Przewodniczącego Rady Powiatu z prośbą, 

aby dopilnował, by stosowna uchwała o nieodpłatnym przekazaniu nieruchomości 
(internatu) Gminie Maszewo znalazła się w porządku obrad najbliższej sesji. 

8. Radny Kazimierz Lembas wniósł o to, aby wszyscy radni otrzymali odpowiedź na 
zapytanie pani radnej ze wspólnej Komisji, która odbyła się 28.01.2016 r.  
w sprawie przedstawienia wykazu zatrudnionej kadry lekarskiej w SCM Sp. z o.o.  
w Goleniowie.       

9. Radny Kazimierz Lembas, aby prawidłowo ocenić poziom pracy w SCM Sp. z o.o.  
w Goleniowie wniósł o przedstawienie grafiku dyżurów lekarskich w SCM Sp. z o.o.  
i POZ w nocnej opiece. Zdaniem radnego lekarze dyżurujący w POZ  
w porze nocnej najczęściej kończą pracę po godz. 6 rano, a powinni pracować do 
godz. 700. Ponadto radny poinformował o przypadku, który miał miejsce  

w Nowogardzie, kiedy to matka z chorym dzieckiem zgłosiła się do lekarza o godz. 
2315 i od zaspanego lekarza usłyszała „o tej porze pani przychodzi z dzieckiem do 
lekarza”. zdaniem radnego takie zachowanie lekarzy jest niewłaściwe.      
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10. Radny Kazimierz Lembas wniósł do Starosty o przedstawienie stanowiska Zarządu 
Powiatu w kwestii wyłączenia z umowy dzierżawy budynku dzierżawionego przez 

firmę ABOMED i wydzierżawiania go bezpośrednio przez powiat.  
11. Radny Kazimierz Lembas powiedział, że lekarze Szpitala Rejonowego  

w Nowogardzie skarżą się do Dyrektora szpitala, że punkt nocnej opieki medycznej 
praktycznie nie spełnia swojego wymogu, ponieważ lekarze z POZ-u „z automatu” 
wypisują pacjentom skierowania do szpitala. W punkcie tym nie robi się pacjentom 
żadnych badań, czy USG, ponieważ nie ma takiego wyposażenia. Zdaniem radnego 
lekarze z izby przyjęć SR w Nowogardzie obsługują pacjentów za punkt opieki 
nocnej.  

12. Radna Teresa Chodyko wniosła o niezwłoczne wykonanie remontu drogi 
powiatowej w Żółwiej Błoci polegającego na załataniu dziur na wysokości budynku 
Nr 43  

i wyrównanie nawierzchni poboczy, które są nierówne w centrum wsi przy sklepie  
i przystanku autobusowym.  

13. Radny Krzysztof Wasiluk przy drodze 4128Z w kierunku na Czarnocin zostały 
wycięte drzewa i pozostały wysokie pnie. Co powiat ma zamiar z tym zrobić? 

14. Radny Krzysztof Wasiluk przy drodze 4111Z w kierunku Goleniów-Podańsko-
Przemocze powinny być zamontowane słupki hektometrowe co 100 m, a jest ich 
tylko 7 szt. Jakie działania w tym temacie podejmie Wydział Dróg Powiatowych.      

15. Radny Krzysztof Wasiluk przy drodze 4112Z w miejscowości Kliniska, rozjazd 

Stawno – Strumiany gdzie zalega dość duża ilość żwiru, która stwarza zagrożenie.     
16. Radna Beata Baryluk-Starczewska w imieniu sołtysa Marszewa, czy wykonano 

audyt przed i po inwestycji polegającej na budowie obwodnicy wschodniej 
Goleniowa przez firmę „Budimex”. Czy były jakieś ustalenia z firmą „Budimex”  
w sprawie zasad korzystania z drogi w miejscowości Marszewo, która jest w złym 
stanie technicznym po tym, jak ciężki sprzęt z niej korzystał w czasie trwania 
budowy obwodnicy. Jaką posiada korespondencję Wydział Dróg Powiatowych  
z Wojewódzkim Zarządem Dróg w Koszalinie w tej sprawie. Kiedy i w jakim stopniu  
zostanie przeprowadzony remont drogi w Marszewie. Kiedy zostaną zamontowane 
słupki hektometryczne przy drodze od ronda do miejscowości Marszewo.     

17. Radna Beata Baryluk-Starczewska wniosła o wycięcie drzewa, które jest mocno 
pochylone i zagraża bezpieczeństwu w pasie drogi powiatowej w Mostach na 

wysokości posesji Nr 20.  
18. Radna Beata Baryluk-Starczewska wniosła o podanie szczegółowej informacji na 

jakim etapie jest przygotowanie inwestycji polegającej na budowie skrzyżowania 
drogi wojewódzkiej z drogą powiatową (rondo) w miejscowości Mosty 

19. Radny Paweł Gulbinowicz zwrócił się z pytaniem, czy zostało usunięte błoto  
w kluczowych fragmentach drogi w kierunku do Bolechowa po wycięciu drzew  
w przyległym do drogi lesie. Ponadto wniósł o wykonanie oznakowania poziomego 

przynajmniej na łukach tej drogi. 
20. Radna Izabela Żabicka zapytała, w jakim terminie Zarząd Powiatu planuje zakup  

w formie leasingu ciągnika rolniczego, rębaka oraz samochodu typu BUS na 

potrzeby Wydziału Dróg Powiatowych z uwagi na zbliżającą się wiosnę i 
konieczność przeprowadzenia różnego rodzaju prac w celu poprawienia 
bezpieczeństwa na drogach powiatowych.  

21. Radna Izabela Żabicka, w jakim dokładnie terminie planowane jest kontynuowanie 
zadania inwestycyjnego polegającego na przebudowie drogi powiatowej  
w miejscowości Osina (drugi etap).    
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22. Radna Izabela Żabicka w imieniu mieszkańców Gminy Przybiernów poprosiła  
o interwencję w sprawie stanu technicznego dróg powiatowych wymagających 

niezbędnych napraw. Pismo stanowi zał. nr 38 do protokołu.   
23. Radna Danuta Faryniarz odniosła się do sytuacji mającej miejsce na początku sesji 

kiedy uchwalany był porządek obrad sesji i powiedziała, że wyniesie z posiedzenia 
bardzo przykre wrażenia i doświadczenia posiedzenia, ponieważ uchybienie, 
którego dopuszczono się podczas sesji w sprawie ustalania porządku posiedzenia 
dowodzi tego, że taki przeciętny radny jest bezradny i bezsilny w pewnych 
momentach. Radna stwierdziła, że jest jej przykro z tego powodu, że dyscyplina 
klubowa wzięła górę nad wszystkimi innymi sprawami i tak właśnie radna to 
odczytuje i przyjmuje do wiadomości, że z niektórymi sprawami nie można się 
przebić, bo Klub jest razem  
i bez względu na wszystko trzyma się razem.    

Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba odpowiedział radnej Danucie 
Faryniarz, że jest to dobra cecha. 
Radna Danuta Faryniarz odpowiedziała, że tak jest to dobra cecha ale niech prawda 
zwycięża. 
Przewodniczący Rady powiedział, że nie wszyscy są gotowi do tego, aby rozmawiać 
na dzisiejszym posiedzeniu Rady na temat szpitala, który był omawiany na 
wspólnym posiedzeniu Komisji z uwagi na to, że nie jest jeszcze gotowy protokół z 
tego posiedzenia.  

Radna Danuta Faryniarz powiedziała, że jest człowiekiem i rozumie, że osoba 
protokołująca mogła mieć problemy i to radna rozumie, ale tłumaczenie to jest na 

poziomie ucznia szkoły podstawowej, który nie odrobił zadania, bo był chory. A jak 
wiadomo, nie ma ludzi niezastąpionych i to zadanie można było powierzyć komuś 
innemu, kto mógł to zrobić równie dobrze, no może nie lepiej niż pani Agata, która 
jest fajną osobą, i którą radna lubi prywatnie i służbowo. Radna dodała, że w jej 
odczuciu temat miał zostać pominięty, na co radna zupełnie się nie zgadza, dlatego 
też radna zwróciła się do Przewodniczącego Rady, aby był to dwugłos, ponieważ 
Przewodniczący obiecał, że ten temat będzie omawiany na sesji, dlatego radna 
Danuta Faryniarz również wniosła o ujęcie w porządku następnej sesji tematu 
szpitala, omawianego na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

24. Radna Danuta Faryniarz poparła pytania i wnioski radnej Beaty Baryluk-

Starczewskiej w kwestii remontu drogi w miejscowości Marszewo i wniosła  
o udzielenie odpowiedzi, jak powiat wsparł protestujących przeciw niszczeniu 
drogi. W imieniu Sołtysa wsi Marszewo radna zwróciła się o przedstawienie 
dokumentu (pisemne wystosowane do wykonawcy wnioski, notatki) w tej sprawie, 
ponieważ mieszkańcy Marszewa chcą się czuć poszanowani i wiedzieć, że w ich 
sprawie coś było robione. Radna wniosła o przedstawienie korespondencji z 
Wojewódzkim Zarządem Dróg w Koszalinie, z firmą Complet-Inwest i „Budimex”. 

Zadała następujące pytania: Jakie stanowisko w sprawie remontu drogi zajęła 
Komisja Wieloletnich Planów Inwestycyjnych? Jaką opinię wyraziła na temat tego 
remontu poza argumentami finansowymi? Po co był remontowany odcinek 400 m 

drogi, a pozostały odcinek pozostawiony w takim stanie, że można na nim zginąć 
wpadając w dziurę? Jak postąpiłby Starosta, gdyby to jego posesja, czy działka 
znajdowała się przy drodze zniszczonej w wyniku prowadzonej inwestycji i czy 
Starosta nie domagałby się, jako mieszkaniec, przywrócenia pierwotnego stanu 
drogi? Radna dodała, by w świetle przedstawionych przez nią spraw i tego, o czym 
mówiła radna Beata Baryluk-Starczewska, udzielono odpowiedzi mieszkańcom 
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Marszewa i uszanować ich obywatelskie inicjatywy, dbałość o publiczny, 
samorządowy interes, na staży, którego stali od samego początku, kiedy 

protestowali przeciw niszczeniu ich drogi. 
25. Radna Danuta Faryniarz otrzymała zapytanie dotyczące szpitalnego tomografu. cyt. 

„Otrzymałam informację od osób chcących skorzystać z badania tomograficznego, że 

ogłoszenie o możliwości wykonania tego rodzaju badania znajduje się na drzwiach 

korytarza i prowadzących do kabiny RTG. To informacja pochodząca od osób 

postronnych, które chciały mieć wykonane badanie tomograficzne  

w szpitalu. Natomiast ja sprawdziłam stronę internetową prowadzoną przez szpital, 

na której też znalazłam informację, że taka usługa jest wykonywana  

w szpitalu. Pamiętam i Państwo radni z poprzedniej kadencji zapewne też, że 

tomograf miał być chlubą szpitala, podnieść jego standard na poziom europejski, 

z czego byliśmy dumni. Potem okazało się, że nastąpiła awaria tomografu 

dzierżawionego od firmy zewnętrznej, a duży koszt naprawy uniemożliwiał na 

tamten czas naprawę urządzenia. 

Teraz okazuje się, że tego urządzenia już nie ma, a to wzbudziło moje 

zainteresowanie, co do umowy zawartej z podmiotem, od którego szpital urządzenie 

dzierżawił. W szpitalu zawierano różne umowy w sposób budzący kontrowersje 

(np. umowę w sprawie remontu – „nieszczęsnej” termomodernizacji szpitala), 

dlatego chcę poznać szczegóły związane z umową na dzierżawę tomografu, warunki 

zainstalowania i funkcjonowania tego urządzenia. W związku z tym proszę o kopię 

tej umowy oraz odpowiedź na pytania: 

1. Kto był stroną inicjującą wycofanie tomografu: szpital czy właściciel 

tomografu? 

2. Czy dzierżawa tomografu trwała przez okres określony w umowie, czy 

też została zerwana przez którąś ze stron, jakie były ewentualne koszty 

finansowe zerwania umowy, jeśli do niego doszło? 

3. Czy pan skarbnik i starosta posiadają szczegółową wiedzę na ten temat  

(o problemach z użytkowaniem tomografu i wycofaniem go ze szpitala), 

czy sprawa była dyskutowana, jakie było stanowisko panów w tej 

sprawie. Najlepiej powiedzą o tym dokumenty - protokoły, notatki czy 

inne pisma – proszę o ich kopie.” 

26. Radna Danuta Faryniarz zadała pytania w sprawie RTG, bo także zmieniły się od 

pewnego czasu zasady świadczenia tej usługi, np. zasady opisu zdjęć RTG. Teraz 
trwa to dłużej, nie jak kiedyś - bardzo szybko, ponieważ opis sporządzany jest poza 
szpitalem przez jakąś firmę zewnętrzną. Pytania cyt.: 

 Dlaczego zmieniono sposób świadczenia tej usługi? 

 Kto teraz wykonuje usługę opisywania zdjęć rentgenowskich, 

 Jakie są warunki tej umowy, proszę o przedstawienie umowy dotyczącej tej 

usługi, 

 Proszę o przedstawienie aspektu ekonomicznego wprowadzonej zmiany, tj. 

przedstawienie zestawienia porównawczego kosztów obsługi świadczonej przez 

podmiot zewnętrzny z kosztami ponoszonymi wcześniej, gdy opisu dokonywał 

lekarz w szpitalu. (porównawcze zestawienie średnio statystycznie poniesionych 

kosztów - w odniesieniu do każdego miesiąca). 

Radna Danuta Frayniarz zwróciła się do radnych z prośbą o to, aby chcieli otrzymywać 
odpowiedzi na interpelacje w sprawie szpitala, ponieważ ci, którzy zadają te pytania 
bardzo mocno liczą na wszystkich radnych.    
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Ad 11. Wicestarosta Tomasz Stanisławski poinformował, że na wszystkie wnioski  
i interpelacje Starosta udzieli odpowiedzi na piśmie.  

Ad 12. Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Powiatu, 
Kazimierz Ziemba dokonał zamknięcia o godz. 1710 obrad X sesji Rady Powiatu  
w Goleniowie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu  

            Kazimierz Ziemba  

 

Protokołowała: 
Agata Ostrowska  

Goleniów 11 marca 2016 r.   

   


